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Bratje Babnfk so bili znani revolucionarji in akti-
visti NOV. Po njih je dobila ime tudi krajevna
skupnost. Prav je, da je po njih poimenovana
tudi ulica, ni pa prav, da njihova itnena pišemo
po smetnjakih. Ko bi krajani resneje razmi&ljali o
čisti in urejeni okolici, bi verjetno pomislili tudi
na označbe, ki zdaj vsekakor niso v ponos ne
krajevni skupnosti, ie manj pa pokojnim bratom
Babnik!

Kadar vam bo najbolj hudo zaradi umazane
okolice v vaši soseski, stopite do Maurerjeve 7.
Zazdelo se vam bo, da živite v raju. Zdaj tam
mimo asfaltirajo cesto — bi se dalo nekaj lopat
dvigniti tudi nad to nesnago?

Ko je začela iz hidranta sredi ceste bruhati
voda, se je nabralo veliko firbcev. Neusmiljeno
so se zabavali, kot da je voda z Marsa in je ne bo
treba nikomur plačati. Kar predolgo je trajalo,
preden so za vrelec zvedeli vodovodarji. Tudi
takšni vrelci, ob katerih se zabavamo, pridelajo
tiste strašno visoke odstotke izgub vode, ki jih
plačujemo kar vsi po malem...

Vse za turizem! Že, že, tovariši hoteiirji hotela
llirija. Toda to ne pomeni, da se ne bi dalo vzpo-
staviti malce bolj uglednega režima parkiranja
ob vašem hotelu. Če ni idej, pa povprašajte za
nasvet enega izmed številnih tujih gostov, kako
imajo to urejeno drugod po svetu.

Brez malice ni življenja. Vsak ddavec ima pravico do malioe. Tudi etro-
jevodje, recimo. Pa steže kda) videli, da bi si strojevod)a pripeljal vlak pred
bife, ga parkiral na pločniku in skočil za šank? Ne. Vpraianje pa je, kaj se
bo zgodilo, če bo na železnlco kdaj zaiel kateri izmed sedanjih soferjev
SCT-jevih tovornjakov, ki delajo na avtocesti Ljubljana-Naklo. Pločnlki v
zgornjih Vižmarjah so že tako premečkani in zelanice tako uničene, da kra-
janom že dolgo ni več do smeha. Toda, prepričani smo, da bo SCT rad po-
pravil pločnike in zelenice, ko bo cesta zgrajena. Kajne, da boste?

Skrpucalo na sliki je nekakšen spomenik z jubilejem. Petnajst let je na-
mreč tega, kar ga je lastnik odkril. Seveda takrat, ko je začel zidati, se ni
imel namena postavljati spomenik. Zdaj, po 15 letih pa to gotovo je. In sicer
komunalnim inšpektorjem, ki to vižmarsko znamenitost toliko časa tiho
občudujejo...


